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Beste lezers

Het eerste huis-aan-huisblad van onze 
N-VA-afdeling dit jaar is een feit! Het is 
een folder geworden vol leuke weetjes, 
nieuwtjes en hier en daar zelfs een 
primeur. Het nieuwe jaar is al een tijdje 
ingezet, maar toch wil ik al onze 
inwoners mijn allerbeste wensen 
overbrengen.

Als ik vandaag door onze gemeente fi ets, 
wandel of rij, dan zie ik een gemeente in 
beweging, een gemeente waar letterlijk 
en fi guurlijk aan gewerkt wordt, een 
gemeente die vooruit gaat en er beter en 
mooier op wordt. Laten we die positieve 
evolutie ook in 2022 verderzetten. We 
blijven Kruibeke opwaarderen met het 
opstarten én afwerken van verschillende 
projecten.

Twee jaar geleden werd ik verkozen 
tot voorzitter van onze lokale afdeling. 
Enkele dagen later mocht ik in aanwezig-
heid van Zuhal Demir en een pak leden 
meteen iedereen toespreken. Over een 
vliegende start gesproken … Jammer 
genoeg moesten we al snel een noodlan-
ding maken. Het gemeentebestuur moest 
alle zeilen bijzetten en creatiever worden 
dan ooit vanwege het coronavirus. 

In maart kiezen onze leden een kersvers 
bestuur. Onze huidige bestuursleden en 
mandatarissen koesteren de stille hoop 
om op dit elan verder te mogen werken. 
Meer nieuws daarover volgt binnenkort.

Het voltallige N-VA-bestuur wenst u een 
gezond en voorspoedig 2022 toe!

Tim Van de Manacker
Voorzitter

Kerncentrales sluiten is 
vergissing van de eeuw

De Belgische kerncentrales waren in 2021 goed voor 
meer dan de helft van onze stroomproductie. Tegelijkertijd 
stoten ze amper CO2 uit. 

Het is onbegrijpelijk dat de federale regering onze goedkoopste 
en meest klimaatvriendelijke energiebron wil uitschakelen. 
Dat is de vergissing van de eeuw.

De N-VA kiest voor betrouwbare, betaalbare en duurzame energie.

Wij passen voor het paars-groene recept dat de kerncentrales wil sluiten, vervuilende 
gascentrales wil bijbouwen en onze energieprijzen afhankelijk zal maken van Rusland. 
De N-VA kiest voor een realistische energiemix waarin kernenergie een rol blijft spelen en 
waarbij onze energievoorziening betrouwbaar, betaalbaar en duurzaam blijft.
Nog vragen over kernenergie? U vindt de antwoorden op www.kernenergie.vlaanderen.
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Februari, maart, april.
Elk jaar zal de lente wederkeren.
Maar de tijd staat niet stil,
Brengt verandering in ons leven.

Een frisse, nieuwe start
Mochten we ook hier beleven.
Een bestuur met een hart,
Jeugd en ouderen toekomst geven.

Februari, maart, april,
Gij moogt kiezen wie je wil.
Een rijmpje uit onze kindertijd,
Een herinnering die ons verblijdt.

Verantwoordelijkheid nemen
Bij het mandaat door ons gekregen.
Zorgzaam, eerlijk, gedreven,
Positief als we alles afwegen.

Spijts corona en tegenkanting,
Pal en een vastberaden gedacht,
Zonder overbodige franjes.
Bedankt voor je stille kracht.

Een nieuwe N-VA-schepen: 
Els Eeckhaoudt

  Bevoegdheden: Kinderopvang, Gezin, Tewerkstelling, 
Senioren, Begraafplaatsen en Openbare Markten

  Bereikbaar via 0474 56 97 98

Halftime - Tussentijdse balans

André Hauman
N-VA-lid
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In memoriam: Kamiel Van Gheem
Ter ere en ter nagedachtenis van onze fantastische vriend, N-VA-bestuurslid, 
schepen en ex-voorzitter van JVK, heeft N-VA Kruibeke een amberboom op de  
voetbalsite in Kruibeke geplant.

Kamiel Van Gheem overleed op 67-jarige leeftijd na een slepende ziekte.  
Na een lange en moeilijke revalidatie nam hij begin juni 2020 zijn schepenambt 
weer op. Eind oktober ging het echter opnieuw de verkeerde kant op met de  
gezondheid van Kamiel. In november verloor hij de ongelijke strijd.

Kamiel was een persoon met een hart van goud. Hij was steeds bereid om te  
luisteren, zowel naar grote als kleine problemen, op politiek, sportief, of privévlak. 
Hij stond bekend om zijn ludieke kwinkslagen en eeuwig optimisme. Het gemis en 
de verslagenheid in onze N-VA-rangen is dan ook bijzonder groot.

Een kerel als een boom verdient een bijzonder herdenkingsmonument. We kozen daarom voor een amberboom, gekend om 
zijn onverzettelijke kracht. Een boom die zich kenmerkt door zijn bonte kleurenpracht in het najaar en eentje die groots is in 
gestalte (wordt 25 tot 30 meter hoog). De bloei van de amberboom is onopvallend, wat dan weer de bescheidenheid van Kamiel 
typeert. Met andere woorden: een boom ‘Kamiel’-waardig … Vaarwel, vriend. 

(Ter info: het herdenkingsmoment zal plaatsvinden in intieme kring)

Het Mercatoreiland, het  
nieuwe paradepaardje voor 
Rupelmonde
De voorbije maanden onderging het Mercatoreiland een 
metamorfose van grindparking naar een groene oase van rust. 
De herwaardering van het plein is een belangrijke meerwaarde 
voor de bewoners van ons dorp, maar ook voor niet-bewoners. 
De ingrepen verhogen de toeristische aantrekkingskracht van 
Rupelmonde. Nadat de Scheldedijk aan het Mercatoreiland 
over een lengte van 382 meter werd verhoogd, om het risico op 
overstromingen aanzienlijk te verkleinen, onderging ook het 
plein zelf een facelift.

Het Mercatoreiland ligt binnen het beschermd dorpsgezicht tus-
sen de Schelde, de Getijdenmolen en de Graventoren. Het is een 
centraal knooppunt tussen het erfgoed, het water en het centrum 
van Rupelmonde. Voor wie de adembenemende fietsroute langs 
de Schelde aflegt, is het een ideale plek voor een picknick of om 
wat cultuur op te snuiven. Voor de buurtbewoners is er dan weer 
een grote gemeenschappelijke tuin, waar ruimte is voor spel, 
wandelen en kleinschalige evenementen.

Rustplek aan het water

Het is de bedoeling om op het Mercatoreiland een rustplek aan 
het water te creëren. De imposante treurwilg, die centraal staat 
op het plein, werd behouden. De boom is omringd met mooi 
straatmeubilair, waaronder een ronde zitbank, fungerend als 
ontmoetingsplaats. Vanaf die plaats kan je afdalen naar een stei-
ger tot bij het water van de Vliet. Dat idyllische plekje is ideaal 
voor lokale verenigingen om evenementen te organiseren. De 
nutsaansluitingen zijn alvast voorzien.

Panoramisch zicht

Aan de Vliet zelf is ook een verblijfsplek ingericht. Daar is een 
soort van terras met zitplaatsen dat in de oever van de Vliet 
wordt aangebracht. Het verhoogd plateau langs de nieuwe water-
kering bezorgt elke toeschouwer een panoramisch zicht over de 
rivier. Ten slotte werd een fiets- en wandelverbinding aangelegd 
tussen de kofferdam en de wandeldijk over de Vliet, waardoor 
er een betere verbinding is tussen het dorp en het nabijgelegen 
natuurgebied. De rest van het Mercatoreiland werd volledig 
onthard en vervangen door gras.

kruibeke@n-va.be
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Nieuwtjes uit onze gemeente
De intelligente verkeerslichten in de vernieuwde Kloosterstraat zijn 
actief. Door rioleringswerken kwam er een volledig nieuwe inrichting 
met meer aandacht voor voetgangers. De smallere rijbaan en een intel-
ligent verkeerslicht dat op rood springt wanneer je te snel rijdt, zorgen 
ervoor dat de snelheid daalt. De fietssuggestiestrook maakt de fietsers 
zichtbaarder in het straatbeeld.

Het budget voor het planten van bloemen is verhoogd. Er 
wordt geïnvesteerd in bij-vriendelijke bloemen met bloem-
perken, het plaatsen van bloembakken en bloemtorens en dit 
op jaarlijks aan te passen locaties. We investeren ook in het 
aanplanten van bloembollen. Dit jaar vooral in de Parkwijk.

De Vlaamse Regering heeft een project-
subsidie van 192.000 euro toegekend 
voor ‘DIGI SAMEN’ (Temse/Sint-
Gillis/Kruibeke) tot en met 2024. Met 
dat geld wordt een medewerker aan-

geworven, komen er digitale punten in 
Kruibeke en wordt gewerkt aan digitale 

hulp voor kwetsbare groepen: ouderen, an-
derstaligen, kansarmen en laaggeschoolden. 
Senior@ en de seniorenraad zullen daarbij 
actief betrokken worden. Kruibeke voorziet 
12.000 euro werkingsmiddelen voor de 
komende drie jaar.

Er is een gespecialiseerd kantoor aangesteld om de 
gemeente te begeleiden bij de verkoop/vermarkting van 
het onroerend patrimonium in Kruibeke. De OCMW-
kapel in Bazel, de pastorij in Rupelmonde, het afge-
brande pand in Hof De Kerckhoeck, het perceel in de 
Geeraerd De Cremerstraat … Al die zaken zijn al jaren 
een doorn in het oog van onze inwoners. Het gemeen-
tebestuur wil de meest geschikte partner vinden om in 
die moeilijke dossiers de beste oplossing te vinden.

Heraanleg Kerckhoeck: het 
dossier liep vertraging op 
door onder andere corona. De 
planning  gebeurde in nauw 
overleg met de buurt. Tegen 
juli moet alles in orde zijn.

De werken in de Geer-
aerd De Cremerstraat 
zijn gestart. De volledige 
planning en fasering is 
terug te vinden op de 
gemeentelijke website. De 
bussen van De Lijn rijden 
om via de Nobeekstraat. 
De handelaars blijven 
bereikbaar in de werkzone 
en de Belbus stopt bij alle 
bereikbare haltes.

De omheining rond de voetbalvelden van  
Rupelmonde werd onlangs vervangen en er werd 
nieuwe ledverlichting geplaatst. Daarmee is het 
voetbalplein opgewaardeerd. In samenspraak met 
de club en onze technische dienst wordt ook aan 
de kantine gewerkt.

De Finse piste op Kerkeputte werd heraangelegd door 
‘Vasse Kweek’. Die vereniging werkt met jongeren die net 
iets anders zijn. Zij kunnen op eigen tempo meewerken 
in een moestuin. Samen werken, lachen, planten, oogsten 
en eten is hun uithangbord.

Kruibeke is helemaal mee met 
de ‘digisprong’. Het gemeente-
bestuur stelde alle leerlingen van 
het vijfde en zesde leerjaar van 
de gemeenteschool een eigen 
kwalitatieve laptop ter beschik-
king. Het project wordt 
gefinancierd met 
Vlaamse subsi-
dies, aangevuld 
met eigen 
gemeentelijke 
middelen.
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Van Steen tot Steen
Het ‘Van Steen tot Steen’-project zit eindelijk in de definitieve 
realisatiefase. Alle plannen en lastenboeken zijn opgemaakt 
en er werden al een aantal opdrachten gegund, namelijk:

•  Het eerste deel van de bouwkundige werken (die de  
hoognodige stabiliteitswerken omvatten);

•  De renovatie van de technieken in het kasteel (die onder  
andere de elektriciteitsweken omvatten);

•  Het uitvoeringsdossier van de beleving in het kasteel. Daarbij 
zal er nauw worden samengewerkt met de makers van het 
kasteel. Dat zijn vrijwilligers (schrijvers, vertellers, lokale 
geschiedkundigen …) die samen met de aannemer zullen 
zorgen voor de invulling van de museale beleving.

Op de agenda van de volgende gemeenteraden staat onder 
andere de gunning van de werken voor de restauratie van de 
Koebrug en de buitenaanleg van het volledige kasteeldomein. 
We hopen alle werken klaar te hebben tegen het einde van dit 
jaar. Zo hoeven we ons kasteel niet langer te missen dan nodig 

en kan het opnieuw ingeschakeld worden in het lokale dorps- 
en verenigingsleven.

De investeringen in het kasteel zijn fors, maar wel broodnodig 
om het de komende decennia verder te kunnen gebruiken. 
Daarmee is de kous echter nog niet af. We hopen de komende 
jaren ook nog de restauratie van de buitenschil van het kasteel 
te kunnen aanpakken.

Aandacht voor Waaslands dialect tijdens originele Valentijnsactie
Zoals elk jaar gingen onze N-VA’ers op 14 februari op stap om de Kruibeekse inwoners een fijne Valentijn toe te wensen. Dit 
jaar werden de traditionele gelukskoekjes vervangen door een speciale actie.

Op verschillende locaties in Kruibeke, Bazel en Rupelmonde deelden 
onze bestuursleden al in de vroege ochtend wenskaarten uit. De 
kaarten zijn bedrukt met een Kruibeekse dialectslogan, kaderend in 
het coronagebeuren. Wegens het al in druk zijn van deze brochure 
kunnen we de foto’s van onze actie jammer genoeg niet publiceren. 
U vindt ze wel terug op onze website www.kruibeke.n-va.be en 
Facebookpagina. Onze N-VA-afdeling hoopt ons Kruibeeks dialect 
op die manier opnieuw een beetje op de kaart te zetten.

We hopen dat u dit initiatief wist te smaken en dat u genoot van een 
fijne Valentijn!

Er is geen vrouwke zo arm of ze maakt haar panneke warm ...
Pannenkoeken eten op Lichtmis is een oeroude klassieker. Op 
woensdag 2 februari stonden enkele van onze N-VA’ers al bij het 
ochtendgloren paraat op de markt in Kruibeke om die traditie in 
ere te houden. 

Vanuit onze tent deelden we minstens 600 gratis pannenkoeken 
uit. Dat gebeurde allemaal volgens de geldende coronamaatregelen. 
Ook het gemeentepersoneel en kinderopvang werd gul bedeeld. 
Onze pannen hadden geen tijd om af te koelen. Dit 
initiatief werd met eenvormig goeddunken van iedere 
aanwezige gesmaakt. En dus werd een nieuwe traditie 
geboren … Eentje die we met veel plezier op jaarbasis 
herhalen.

N-VA  
Kruibeke 
in actie!

www.n-va.be/kruibeke
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Het fusiedossier: 
een positief toekomstbeeld 
voor Kruibeke
De afgelopen weken ontstond er enige commotie omdat 
er in de pers was verschenen dat er een eventuele fusie op 
til is in onze gemeente. De N-VA-fractie wil daarbij graag 
duidelijkheid scheppen.

Dat we allemaal een bestuurskrachtig en verantwoordelijk 
bestuur willen, met daaraan gekoppeld een sterke lokale 
democratie en een kwaliteitsvolle dienstverlening, daarover 
bestaat geen twijfel. Maar het (al dan niet opgelegde) taken-
pakket van gemeenten wordt steeds groter. In veel geval-
len worden daarvoor geen bijkomende financiële middelen 
voorzien door de hogere overheid. Daarom lijkt het ons nuttig 
om te kijken of een fusie met één of meerdere gemeenten voor 
Kruibeke interessant kan zijn. Theoretisch komen volgende 
gemeenten in aanmerking om fusiegesprekken mee aan te 
knopen: Beveren, Temse, Zwijndrecht, Antwerpen, Hemik-
sem en Bornem. Gezien de Schelde een fysieke barrière is, 
lijken de drie laatsten, geografisch gezien, minder geschikte 
partners.

Verkennende gesprekken

Intussen vond er een verkennend gesprek plaats tussen de 
burgemeesters van Beveren en Kruibeke. In dat vrijblijvend 
gesprek is afgetoetst óf er bereidheid is om over een fusie na 
te denken en om eventuele fusiegesprekken op te starten. De 
gemeente Temse heeft kenbaar gemaakt voorlopig geen inte-
resse te hebben in een verkennend fusiegesprek. Zwijndrecht 
nam nog geen standpunt in daaromtrent. N-VA Kruibeke 
vindt dat een fusie een verhaal moet zijn dat boven de politiek 
staat. Persoonlijke en/of politieke ambities mogen niet de 
bovenhand krijgen. Prioritair is de best mogelijke dienstver-
lening garanderen voor iedere Kruibekenaar. Behouden wat 
goed is én bekijken wat beter kan.

Eigenheid behouden

Voor de N-VA is het ook belangrijk dat het eigen en 
typische karakter van elke gemeente en deelgemeente 
gegarandeerd blijft. De geschiedenis heeft ons geleerd 
dat dat perfect mogelijk is. De fusie van Kruibeke, 
Bazel en Rupelmonde heeft niets afgedaan aan de 
eigenheid van de drie deelgemeenten. Integendeel, de 
meesten onder ons voelen zich nog meer dan voorheen 
Kruibekenaar, Bazelaar of Rupelmondenaar. Elk dorp 
behield zijn eigen karakter: als toeristisch centrum, 
centrumgemeente of geschiedenisrijke gemeente.

Verplichte fusie vermijden

De inwoners van Kruibeke, Beveren en Zwijndrecht voelen 
zich ‘Waaslander’ in hart en nieren. De dorpen liggen langs 
de oevers van de Schelde. Wat natuurschoon betreft staat 
Kruibeke op de eerste plaats. Beveren en Zwijndrecht 
beschikken over industrie, een haven en logistieke parken. 
Een fusie kan een grote meerwaarde betekenen voor onze 

gemeente en onze inwoners door de belangrijke stimulans die 
de overheid aanbiedt bij ‘vrijwillige fusies’. Door de finan-
ciële tegemoetkoming zal er meer ruimte zijn om bepaalde 
projecten sneller te realiseren. In de toekomst zal er misschien 
sprake zijn van ‘opgelegde fusies’ van hogeraf. Dat scenario 
moeten we ten allen tijde vermijden.

Schuldovername

Gemeenten die voor 31 december 2023 een fusievoorstel 
indienen, maken aanspraak op een schuldovername door de 
Vlaamse Regering van 500 euro per inwoner vanaf (samen-
geteld) 35.000 inwoners, met een maximum bedrag van 50 
miljoen euro. Wanneer we daarmee verdergaan, moeten 
we wel beseffen dat dit een tijdrovend en intensief traject 
wordt voor zowel de medewerkers als de politici. De lopende 
projecten zoals bijvoorbeeld bijkomende sportinfrastructuur, 
wegenisprojecten, nieuwe schoolinfrastructuur … mogen niet 
stilvallen door een eventuele fusie.

Burgemeester Dimitri Van Laere: “Voor ons is het belangrijk 
dat een zo ruim mogelijke meerderheid binnen de gemeente-
raad bereid is om mee te stappen in het fusieverhaal. Op dit 
moment is het echter nog te vroeg. De mogelijke voorwaarden 
en gevolgen werden nog nergens besproken. De N-VA enga-
geert zich om onze inwoners hierbij maximaal te betrekken 
met correcte informatie, communicatie en participatie.”

Inspraak zonder inzicht leidt tot 
uitspraken zonder uitzicht.”
Dimitri Van Laere, burgemeester

kruibeke@n-va.be
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Kerncentrales sluiten is 
vergissing van de eeuw

De Belgische kerncentrales waren in 2021 goed voor 
meer dan de helft van onze stroomproductie. Tegelijkertijd 
stoten ze amper CO2 uit. 

Het is onbegrijpelijk dat de federale regering onze goedkoopste 
en meest klimaatvriendelijke energiebron wil uitschakelen. 
Dat is de vergissing van de eeuw.

De N-VA kiest voor betrouwbare, betaalbare en duurzame energie.

Wij passen voor het paars-groene recept dat de kerncentrales wil sluiten, vervuilende 
gascentrales wil bijbouwen en onze energieprijzen afhankelijk zal maken van Rusland. 
De N-VA kiest voor een realistische energiemix waarin kernenergie een rol blijft spelen en 
waarbij onze energievoorziening betrouwbaar, betaalbaar en duurzaam blijft.
Nog vragen over kernenergie? U vindt de antwoorden op www.kernenergie.vlaanderen.
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